
Terugblik 2023 en plannen 2024 Jeugdcommissie
Terugblik 2023
2023 was een mooi jaar voor de jeugd van KAV Holland. Wederom zijn wij lager uitgevallen
in de realisatie dan begroot, dit wordt komend jaar dan ook drastisch gewijzigd. 2023 heeft
een hoop hoogtepunten gebracht als we kijken naar de wedstrijdprestaties, maar ook de
activiteiten. Zoals ieder jaar was het jeugdkamp het grootste hoogtepunt, gezamenlijk met
AV Haarlem hebben de pupillen en CD-junioren een prachtig weekend beleefd in de
Houtduif, te Austerlitz.

Wegens groot succes heeft dit jaar ook de ouder-kind training weer plaatsgevonden. Dit
was wederom een fantastisch evenement, en we zullen dit dan ook zeker door blijven
zetten. We gaan komend zomerseizoen kijken naar het voortzetten van deze activiteit,
ondanks de alternatieve trainingslocatie.

Tot slot hebben we dit jaar met de Grote Clubactie een recordbedrag van €1759,20. Dit geld
zullen we gaan gebruiken om onze trainers op te leiden en voor de aanschaf van nieuwe
materialen voor de jeugd.

Plannen 2024
De plannen voor 2024 liggen nog niet geheel vast. Voor de hand liggend is de grootste
oorzaak de baanrenovatie die eraan komt. We doen ons best om in ieder geval de
ouder-kindtraining door te laten gaan. De activiteiten die daarnaast zullen plaats gaan
vinden zullen wellicht worden verschoven naar het eind van het jaar. We streven naar
doorgang van de sportdag (wellicht ook in combinatie met ouders), maar we moeten nog
zoeken naar een goed moment.

De belangrijkste verandering is er eentje die menig oudgediende (en ook onze huidige
jeugd) aan het hart zal gaan. Met heel veel pijn in het hart nemen wij afscheid van het kamp
in Austerlitz. Wegens de enorme prijsverhoging van de organisatie is het niet rendabel om
een kamp op locatie te draaien. Om deze reden is de jeugdcommissie van KAV samen met
de jeugdcommissie van AV Haarlem bezig met het ontwerpen van een nieuw kamp, maar
wegens de kinderschoenen waarin dit plan staat, is het nog te vroeg om hier concrete
uitspraken over te doen. Te zijner tijd zal hier richting de leden en de ouders over worden
gecommuniceerd.


